
Bestyrelsesmøde den 3. marts 2022

Altanprojektet
Vi har nu fået gennemgået de murede altaner på Tagensvej 179.
Bærejernet viser revner. Så der skal tages beslutning om at de enten skal 
nedlægges, nye murede altaner eller stål altaner. Denne beslutning skal ikke tages 
nu. 

Vi skal nu tage stilling om hvor mange af de resterende altaner der skal besigtiges. 

Bestyrelsen har nu taget beslutning om at de 11 resterende altaner skal besigtiges 
og vores entreprenør vil få besked om dette, som i samarbejde med vores 
administrator vil varsel de berørte beboere.

Træet ved Tagensvej 177
Vi har fået henvendelse fra naboforeningen ved siden af Tagensvej 177, at vores 
træ er meget højt, og de ønsker venligst, at det skal klippes til, så trætoppen ikke 
går over deres tag. 

Foreningen har fået 2 tilbudt. Enten at få klippet træet en 1/3 del eller få det helt 
fjernet.

Bestyrelsen har taget følgende beslutning: 

Træet skal fældes. Bestyrelsen vil til foråret beslutte hvilke nye træer der skal 
plantes.  

Gulvafløbet mellem Statholdervej 14. st th. og Statholdervej 14.1 th.
           Vores VVS-mand, Keld har været ude og kigge på problemet med vanddryp i
           loftet hos Hovmestervej 14 st th, som er opstået ved gulvafløbet fra badeværelset i                    
.          Hovmestervej 14.1 th. 
           
           Keld mener at gulvafløbet hos Hovmestervej 14. 1 th skal udskiftes. 

Bestyrelsen indhenter tilbud på dette. 

Lysopgave del. 2. 
Bestyrelsen har gennemgået tilbuddet fra Laybourn om udskiftning af lamper ved 
kældernedgange og lamperne i kælderen ved Hovmestervej.

Bestyrelsen har besluttet at tag imod tilbuddet.

Næste bestyrelsesmøde onsdag d. 30 marts, 2022. kl. 17.45. 


